
   
 

   
 

 

Johto ry      
Pöytäkirja 
Hallituksen kokous 14/2024 

Aika: Tiistai 1.10. klo 17.00 
Paikka: Johto ry:n toimisto (Pinni A5094), Tampereen yliopiston keskustakampus & Zoom 
 
Läsnäolijat 
Elina Reims (puheenjohtaja) 
Mea Vähä-Jaakkola (sihteeri), etänä 
Aapo Nieminen, etänä 
Iivari Pylkkänen 
Aarne Rissanen 
Alli Vepsä 
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2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 
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5. Ilmoitusasiat ja posti 

6. Talous 

7. Sähköiset päätökset 

8. Opintopajat  

9. Johtajuussymposium 

10. Vuosijuhlasitsit 

11. Yhdistyksen ylimääräinen kokous 

12. Viestintä 

13. Edunvalvonta 
14. Yhteisöllisyys 
15. Kansainvälisyys 
16. Muut esille tulevat asiat 

17. Seuraavan kokouksen ajankohta 
18. Kokouksen päättäminen 

 
1. Kokouksen avaaminen 

Esitys: Puheenjohtaja Elina Reims avaa kokouksen ajassa 17.00.  
Päätös: Puheenjohtaja Elina Reims avasi kokouksen ajassa 17.08. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Esitys: Johto ry:n sääntöjen mukaan hallitus on päätösvaltainen, kun vähintään puolet sen jäsenistä, 
puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja mukaan luettuna on läsnä. Todetaan kokous laillisesti 
koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
Päätös: Todettiin kokous laillisesti koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 



   
 

   
 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Esitys: Valitaan kokoukselle kaksi (2) pöytäkirjantarkastajaa.  
Päätös: Valittiin kokoukselle pöytäkirjantarkastajiksi Aarne Rissanen ja Aapo Nieminen. 
 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 
Päätös: Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 
 

5. Ilmoitusasiat ja posti 

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat ja posti tiedoksi.  
Keskustelu: Puheenjohtajien kesken saatu sovittua miitti 9.10.2024 Passioniin. Tarkoituksena käydä 
kuulumiset ja keskustella järjestöjen välisistä pelisäännöistä. 
Päätös: Merkittiin ilmoitusasiat ja posti tiedoksi.  
 

6. Talous 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 
Keskustelu: Elo-syyskuussa on ollut 107 euroa haalarimerkkimyyntiä. Mea tilittää MobilePay-
boksista. Aarnelle on perehdytetty menotositteet. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 

7. Sähköiset päätökset 
a. Budjetoidaan lokakuun ja marraskuun opintopajojen Kolmiolippuihin 48 euroa. 
b. Budjetoidaan syyskuun kollegioon 5 euroa 

Esitys: Hyväksytään sähköiset päätökset. 
Keskustelu: Kohdan a budjetointia olisi hyvä täydentää 72 euroon yhteensä, sillä narikkamaksut tulisi 
huomioida. Todettiin, että kohta b tuli sähköisenä päätöksenä hyväksytyksi, mutta meno ei 
realisoitunut, sillä kollegio peruttiin osallistujakadon vuoksi 
Päätös: Budjetoitiin lokakuun ja marraskuun opintopajojen Kolmiolippuihin 72 euroa, sekä todettiin 
ettei syyskuun kollegiosta aiheutunut kuluja. 
 

8. Opintopajat 

Esitys: Sovitaan lokakuun opintopajan työnjaosta ja muista käytännön asioista 
Keskustelu: Opintopaja järjestetään 8.10. kello 11–15.30 Hervannassa tilassa SJ212B. 

Mea ei pääse paikalle, sillä on tentissä. Elina pääsee paikalle vasta kello 12 jälkeen, mutta Alli ja 

Aarne ottavat koppia tapahtuman avaamisesta. Tapahtumassa arvotaan tauoilla kolmiolippuja. 

Tapahtuman tarjoiluja sponsoroi Yka ja yhteistyökumppanina on hyvä mainita Kolmiobileet. 

Päätös: Merkitään tiedoksi. 

 

9. Johtajuussymposium 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 
Keskustelu: Meillä on kaksi panelistia viidestä. Boomista ja Staabista on saatu puhujat. Iltakoulusta, 

Indecsiltä  ja Man@gerilta tarvitaan vielä puhujat. Yliopisto aloitti tapahtuman markkinoinnin 

Intrassa. Johto aloittaa piakkoin markkinoinnin opiskelijaseminaariohjelmasta. 
Päätös: Esityksen mukaan. 

Kokous jäi tauolle ajassa 17.39 Zoomin aikakatkaisusta johtuen. 

Kokous palasi tauolta uudessa Zoom-linkissä 17.43. 



   
 

   
 

 

10. Vuosijuhlasitsit 

Esitys: Merkitään tiedoksi 
Keskustelu: Avataan avoin kyselylomake palkitsemisien ehdotusta varten. Keskusteltiin 

mahdollisuudesta myöntää palkintona Johdon vujunauhan ja pinssin käyttöoikeus. Tällainen tarvitsi 

muutosta yhdistyksen merkkiohjesääntöön. 

Suhdevastaava hakee vuosijuhliin sponsoreja. 
Päätös: Hallitus päätti avata vuosijuhlien palkitsemiset  

11. Yhdistyksen ylimääräinen kokous 

Esitys: Merkitään tiedoksi 
Keskustelu: Kutsutaan yhdistyksen kokous koolle 15.10.2024 kello 18.00. Hallitus on varmistanut 

viime vuoden puheenjohtajalta ja rahastonhoitajalta heidän osallistumisensa kyseiseen kokoukseen.  
Päätös: Esityksen mukaan. 

12. Viestintä 

Esitys: Merkitään tiedoksi 
Keskustelu: Viestintävastaavien kanssa on keskustelua pelisäännöistä. On koettu tarpeen keskustella 

asiasta puheenjohtajien kanssa pelisäännöistä. Tänään on tulossa viestintää opintopajasta. Huomenna 

aloitetaan viestintä kv-tuutorihauista.  
Päätös: Esityksen mukaan. 

13. Edunvalvonta 

Esitys: Merkitään tiedoksi 
Keskustelu: Syyskuulle oli suunniteltu ja järjestämässä kollegiota, mutta syyskuun kollegio peruttiin 

samana päivänä. Lokakuussa on taas tarkoitus järjestää kollegio ja tällä kertaa olisi 

tarkoituksenmukaista varmistaa kopojen ja puheenjohtajien osallistumista jo aiemmin, sillä toimijat 

eivät olleet viimeksi ilmoittaneet poissaoloistaan oma-aloitteisesti. Iivari ei ole kokouksessa, joten  
Päätös: Esityksen mukaan. 

 

14. Yhteisöllisyys 
a. Halloween 

Esitys: Merkitään tiedoksi 

Keskustelu: Halloweenin grafiikat ovat valmiit, mutta tapahtuman järjestelyt vaativat vielä hieman  

Päätös: Esityksen mukaan. 

 

15. Kansainvälisyys 
a. KV-sitsit 

Esitys: Merkitään tiedoksi 

Keskustelu: Kansainväliset sitsit menivät hyvin. Sitsaajia ja järjestäjiä oli yhteensä noin 60. Tarkoitus 

olisi kehittää dokumentaatiota yhdessä Mean kanssa. Aapo selvittää kv-tukien saamisperusteita ja 

miten tukia on tähän mennessä käytetty, jotta tuet tulisi käytettyä niille osoitettuihin kohteisiin. 

Päätös: Esityksen mukaan. 



   
 

   
 

 

16. Muut esille tulevat asiat 

Esitys: Merkitään tiedoksi 
Keskustelu: Nimetön yliopiston henkilökunnan edustaja toi kokoukseen eväitä. Kiitos yliopisto! 

Ollaan kokousvälillä saatu Urbanumilta yhdeydenotto ja he toivoivat yhteistyötä. Sovittiin alustavaksi 

syyskokouspäiväksi 27.11.2024. Kolmas osavuosikatsaus tarkoitus tehdä taas. Sovittiin 13.10. 

deadlineksi. Pollataan vujuiltamaa hallituksen kesken. 
Päätös: Esityksen mukaan. 

 

17. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Esitys: Järjestetään seuraava kokous tiistaina 15.10. klo 17. 

Keskustelu: Seuraava kokous pikakokous ennen ylimääräistä kokousta 

Päätös: Esityksen mukaan. 

 

18. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.50. 

 

Virallista allekirjoitettua pöytäkirjaa säilytetään Johto ry:n sähköisessä arkistossa. 


